
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 21. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 145

Vil ministeren, i forlængelse af svar på UUI alm. del – spm. 964 (folketingsåret 2017-18),

og idet spørgeren noterer sig, at ministeren oplyser, at hverken hun eller hendes særlige

rådgiver har givet udtryk for, at ministeriets ansatte skal sagsbehandle i strid med regle-

rne, svare på, om ministeren selv eller ministerens særlige rådgiver over for medarbejde-

re i ministeriet har givet udtryk for, at antallet af humanitære opholdstilladelser skulle brin-

ges ned?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand
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